

Protokoll från sammanträde med Ekerö IK:s föreningsstyrelse nr 10-2010  
Onsdag 17 november kl 19.00-21.00 i klubblokalen på Träkvistavallen  
Närvarande ledamöter: Anders Huldt, Roy Olofsson, Rikard Burman Holmgren, Jan Ahlquist & Erik Setzman  
Övriga: Rickard Lind & Bengt Larsson

### **1. Mötets öppnande, val av mötesordförande och sekreterare**

Anders Huldt öppnade mötet och utsågs till mötesordförande medan Erik Setzman utsågs till sekreterare. Från innebandyn deltog Bengt Larsson.

### **2. Föregående protokoll och fastställande av dagordning**

Erik fick i uppdrag att justera en formulering under punkten "Övriga frågor" i protokollet från det förra ordinarie mötet den 27 oktober för godkännande senast i samband med nästa möte. Utsänt förslag till dagordning godkändes.

### **3. Prioriterade uppgifter 2010 – rapport från arbetsgrupperna**

Planering och ekonomi: Den förenklade ekonomirapporten, i form av ett Excelark, som är ämnad att ge en överblick av det ekonomiska läget varje månad används nu och fungerar bra. Kraftsamlingen för att få in obetalda avgifter ger resultat. Fordringarna har sänkts från 90 000 kr till 40 000 kr och kommer att fortsätta minska. Cafét fortsätter att gå bra men kostnadsökningen är oproportionerligt stor i förhållande till intäktsökningen varför ekonomin hålls under särskild observation av kansliet. Totalt pekar aktuell prognos på ett betydligt mindre överskridande jämfört med budget för 2010 än tidigare indikerat. Det överskridande innebandyn redovisar just nu kommer att minska.

Idrottsfritids: Rickard L väntar fortfarande på svar/klartecken från kommunen att starta vår fritidsklubb. Det blir därför ingen start under höstterminen.

Idrottshall: Det har varit svårt att få till ett möte i arbetsgruppen. Anders tar kontakt med Rickard L, Rikard B-H, Stefan och Jan och gör nytt försök. Syfte är att börja med att diskutera och ta ställning till vad vi i EIK vill.

Värdegrund: Anders och Roy påminde om workshopen lördagen den 27 november kl 09.30-15.00 i klubblokalen på Träkvistavallen. Så många som möjligt från FS och åtminstone sektionernas sportchefer ska delta i workshopen, representation från fotbollen är säkerställd.

Driftavtal: Rickard L presenterade det nya förslag för perioden 2011-15 som han och Per förhandlat fram med Lars Johnsson från kommunen. FS ställde sig enhälligt bakom förslaget och godkände det. Godkännande från Ann Wahlgren återstår liksom beslut i KS/Kf.

### **4. Ekonomi – Genomgång av läget**

FS konstaterade att det inte fanns något att tillägga utöver vad som redan avhandlats under punkt 3 ovan.

## **5. Verksamhetsplanering och budget för 2011 – Tidplan för arbetet**

FS godkände det förslag från Anders till verksamhetsplan för föreningen 2011 som varit ute på remiss med de förändringar som beslutades vid mötet. Anders justerar förslaget i enlighet med synpunkterna från mötet och distribuerar sedan den nya versionen till samtliga. Rickard L har skickat ut budgetmall i Excelark till sektionerna. Förslag till verksamhetsplaner och budget för 2011 från sektionerna ska vara FS tillhanda senast den 15 december. Målet är sedan att sektionerna ska få en återkoppling från FS senast den 20 december.

## **6. Kommunpolitiken/kontakter med kommunen**

Anders och Rickard L går på mötet med kommunen och Skå IK på Ekebyhovs slott onsdagen den 24 november kl 10.00-12.00 (kaffe från kl 09.45), Erik har fått förhinder att delta. Frågor att ta upp på mötet är i första hand: Fördelningen av halltider och behovet av sporthall samt läget beträffande badhus/simhall respektive det idrottspolitiska programmet.

Vi (fotbollen) kommer att delta i kommunens näringslivsseminarie på Sångå Säby den 18 november tillsammans med VMK (Viking Marknadskonsult).

## **7. Kommunikation och information**

Behovet att se över och utveckla vår webbsida kvarstår. Anders har som mål att få ut ett nytt månadsbrev den 25 november och efterlyste bidrag – korta aktuella rader och bilder - från sektionerna. Ett test att ta med specialerbjudande från sponsorer (denna gång från SportXtra) genomförs. Rickard L bekräftade att VMK åtagit sig uppgiften som redaktör för att sammanställa månadsbrev.

## **8. Marknads- och sponsorfrågor**

Hittills planerade utbildningar för våra ledare i det nya marknadsföringsupplägget har tyvärr fått ställas in p g a för få anmälda (för kort framförhållning trolig orsak). VMK ska nu ringa runt till berörda. Planerat utbildningstillfälle den 24 november ser ut att kunna genomföras.

FS riktar en särskild eloge till det innebandylag som åtog sig att dela ut informationen om försäljningen av jul- och nyårsbingolotter. Tyvärr dock ingen rusch efter lotter ännu. Påminnelse sänds ut via Sportnik av kansliet.

## **9. Anläggningar**

Rickard L informerade om följande aktuella frågor:

- Ny traktor till Träkvistavallen inköpt av kommunen, levereras om två veckor.
- Nytt avfuktningssystem med värmeåtervinning installerat i ishallen.
- Beställning gjord av brandlarm till ishallen.

## **10. Färg & form/stil & profil**

Rickard L berättade att prover på EIK-produkter beställts, närvarande ledamöter i FS erhöll varsin hoodtröja efter mötet.

## **11. Föreningsutveckling**

Anders kontaktar Kim på SISU för hjälp med att komma igång med översynen av våra föreningsstadgar (del i värdegrundsarbetet, se även punkt 3 ovan).

## 12. Lägesrapport från sektionerna - ekonomi & verksamhet

Badminton: Ligger 2:a i serien och upplever ett litet uppsving just nu med viss tillströmning av nya medlemmar och välfyllda träningar. Den 18/12 är det dags för seriesammandragning på hemmaplan vilket tas upp i kommande månadsbrev.

Bordtennis: Har två lag igång i seriespel och har fått två nya sponsorer. Två nya bord har beställts till konkurrenskraftigt pris som test av ny leverantör. Lite dålig närvaro på vissa träningar. Skulle fortfarande behöva ett par ledare till, nytt upprop görs i månadsbrevet.

Innebandy: Sektionen har startat flera nya lag och har nu passerat 500 medlemmar. Stefan är hårt – väl hårt just nu – engagerad i flera olika lag.

## 13. Organisation och kanslibemanning

Inget nytt att rapportera.

## 14. Övrigt

Anders gav en lägesrapport från planeringen inför föreningens 90-årsfirande som ska avhållas lördagen den 27 augusti 2011. Projektgruppen har haft ett första möte under ledning av Marie Schyberg. Nästa möte hålls den 30 november. Det behövs en representant från innebandyn i gruppen, Bengt tar med frågan till sektionsstyrelsen.

Närvarorapportering – ska bli fast punkt på dagordningen i fortsättningen: Rickard L visade hur man kommer åt uppföljningen i Sportnik samt gav en överblick över läget. Han gör en sammanställning till sektionerna för att stämma av att inga problem föreligger och påminna om vikten av rapporteringen som utgör grund både för det kommunala och det statliga aktivitetsstödet, mycket viktiga inkomstkällor, för föreningen.

Föreningsarkiv: Gösta Olsson från bordtennisen är vår föreningsarkivarie.

Projektgruppen för 90-årsfirandet ges i uppdrag att åstadkomma en dokumentation av föreningens historia. Rickard L kontaktar Gösta och tar reda på vad som kan och bör arkiveras.

## 15. Kommande möten

Nästa FS-möte hålls torsdagen den 16 december kl 19.00-21.00 i klubblokalen på Träkvistavallen. Mötet och dagordningen begränsas till att behandla endast följande punkter:

- Verksamhetsplan och budget för 2011
- Övriga frågor

## 16. Mötets avslutande

Ordförande Anders Huldt förklarade mötet avslutat.



Anders Huldt  
Ordförande



Erik Setzman  
Sekreterare

